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Nieuwsbrief 3 -2024 
Denksportcentrum Rotterdam 
augustus 2024 
 
Voorwoord  
door: Anneke van der Meer, voorzitter DSCR 
 

Het was veelal nat of warm deze zomer. Maar 

weer of geen weer, het was drukker dan eerdere 

jaren bij het Denksportcentrum. Zelfs als de 

mussen van het dak vielen waren er nog genoeg 

bridgers die graag hun kaartje legden. We zijn 

best trots op zo’n goed lopend denksportcentrum 

waar altijd wel wat is te beleven.  

Op de vrijdagmiddag en de zondagmiddag werd 

ook regelmatig buiten gespeeld. Wat geweldig 

dat dit op onze locatie zomaar kan. De 

onderstaande foto is van zondag 18 augustus 

waar de klaverjassers aan het eten zijn nadat ze 

hun 4 ronden (Rotterdams!) klaverjassen buiten 

hadden gespeeld. Rond 17 uur zaten we daar met 

88 mensen, bridgers en klaverjassers, lekker op 

het terras in het zonnetje.  

 

Bij het Rotterdams Bridgefestival gaan we in ieder 

geval ook lekker buiten lunchen bij de Open 

Paren en het Viertallen toernooi en bij de 

Individueel misschien ook wel buiten bridgen. 

Lees verderop meer over het Rotterdams 

Bridgefestival. Laat je niet afschrikken door het 

niveau, er zijn prijzen voor alle niveaus. En 

belangrijker: het is een mooie ervaring. Leuk om 

beroemde bridgers tegen te komen, aan tafel of 

in de zaal, en dat allemaal op onze eigen mooie 

locatie. Grijp die kans!  

 
Agenda:  
Zie de homepage voor meer info en aanmelden: 

https://denksportcentrumrotterdam.nl/   

Wekelijks elke donderdagmiddag 13.15 uur:               

Bridgedrive; open met of zonder partner. 

Inschrijfgeld € 4,- pp inclusief 

bitterballen. 

Wekelijks elke vrijdagmiddag 13.00 uur: 

  Individuele drive met hapjes; A- en B-lijn. 

  Informeer bij Ilse of Aarnout. 
27/8 10.00 -16 uur Inspiratiedag; Lezing door  

wetenschapper/psycholoog Andreas 

Wismeijer over “Hechting”  

https://www.andreaswismeijer.nl/ 

25/8 t/m 1/9 Rotterdams Bridgefestival. 

25/8 Zondag        10.30-18.00 Open Paren 

29/8  Donderdag 19.45-23.15 Butler 

30/8 Vrijdag       13.15-17.45 Individueel 

31/8 Zaterdag    10.30-18.30 Viertallen 

1/9 Zondag       13.00-17.30 Gemengde paren 

8/9  Zondag van 13.00 – 18.00 uur  Play ‘up! 

Bordspelmiddag, extra editie 

14/9 Van 12 tot 24 uur Magic toernooi. 

14/9  Vanaf 18.00 uur Play ‘up! Bordspelavond 

(iedereen kan meedoen, toegang € 3,-) 

15/9 13.00 uur Sandwichdrive; Bridgen of 

klaverjassen, open inschrijving met of 

zonder partner. 

12/10 12.30 uur Deltabokalen; 

Viertallentoernooi georganiseerd door 

District Rotterdam. https://5.bridge.nl/  

12/10  Vanaf 19.00 uur Play ‘up! Bordspelavond 

(iedereen kan meedoen, toegang € 3,-) 

20/10 13.00 uur High tea drive; Bridgen of 

klaverjassen, open inschrijving met of 

zonder partner. 

https://denksportcentrumrotterdam.nl/
https://www.andreaswismeijer.nl/
https://5.bridge.nl/
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Welkom Michiel  
door: Anneke van der Meer en Jasper Williams 

We hebben goed nieuws over de bedrijfsleiding. 

Michiel de Waal gaat de verantwoordelijkheid 

voor de horeca activiteiten voor het 

Denksportcentrum op zich nemen. Michiel 

werkte eerder in het barteam en komt nu terug 

om te zorgen dat alles goed reilt en zeilt. Hij zal 

ook vaak zelf achter de bar te zien zijn. Gezien 

onze eerdere goede ervaringen hebben we daar 

veel vertrouwen in. We wensen Michiel veel 

succes toe! Heb je speciale wensen of ideeën, 

laat het hem weten! 

 

Bridgen met een back up!   
Door: Sylvia Timmerhuis en Huib Konijnendijk 

 

Een tijdje terug zijn Sylvia en Huib begonnen met 

het opstarten van een beginnerslijn op de 

woensdagmiddag. Beginnende bridgers kunnen 

daar ervaring opdoen. Er worden dezelfde spellen 

als in de andere lijnen gespeeld maar minder per 

ronde en er is altijd een vraagbaak aanwezig. Dat 

wil zeggen dat er een ervaren bridger rondloopt 

die iedereen een stukje op weg kan helpen. De 

afgelopen tijd waren er al veel bridgers die zo een 

gezellige middag hadden waarin zij in een relaxte 

sfeer het mooie bridgespel beter onder de knie 

kregen. Ook meedoen? Informeer bij Huib. 

Cursusprogramma vanaf september 
Door: Huib Konijnendijk 

 

In september start ik weer met een nieuwe reeks 

cursussen. De beginnerscursus, Berry 5 deel 1, is 

voor iedereen die het leuk vindt te leren bridgen. 

Deze keer is die op de dinsdagavond. Heb je nog 

familieleden, vrienden of vage kennissen die dat 

leuk vinden? Attendeer ze dan erop. De meeste 

cursisten komen via via bij ons terecht.  

Dan zijn er ook weer cursussen voor degenen die 

zich een stap verder willen bekwamen: 

Woensdagmiddag: Berry 5 deel 2 

Woensdagavond: Berry 5 deel 4 

Vrijdagmiddag: Berry 5 deel 3 

De Berry 5 deel 2 cursus is ook heel geschikt voor 

bridgers die de basis weer eens willen ophalen. 

Voor meer informatie en aanmelden kun je me 

ook bellen of mailen 

op 06 5502 1324 of huib@dscr.nl.  

Inschrijven kan ook via de website van het 

denksportcentrum. 

Zondagmiddagdrives 
door: Ilse de Roest en Jolie Tsang  

Klaverjassen of bridgen op de zondagmiddag? 

Eens per maand organiseren we een drive met 

altijd wat lekkers erbij. Je kunt ook meedoen als 

je zelf geen maat hebt. De volgende drives staan 

nog gepland in 2024.  

Alle info over de drives vind je in de 

nieuwsberichten op onze site. Ilse de Roest helpt 

je graag verder! 

Planning zondagmiddag drives (start 13 uur): 

15 september 2024 Sandwich drive 

20 oktober 2024 High Tea drive 

17 november  Sandwich drive 

15 december   Tapas drive 

mailto:huib@dscr.nl
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HKF nieuws: verbeteringen speellocatie 
door: Mark Stoelinga 

Achter de schermen is de HKF continu bezig om 

de bridgebeleving voor jullie optimaal te maken. 

Het resultaat laat soms op zich wachten en dit is 

af en toe frustrerend voor de gebruiker en de 

bestuurder! Dit heeft te maken met de 

ingewikkelde constructie die gehanteerd wordt 

om de grandstand separaat van het 

terreinbeheer en de manege te managen. Verder 

is het verhuren van ruimte in de grandstand ook 

voor de verhuurder een nieuwe activiteit, dat 

betekent dat er best wel wat leermomenten zijn. 

Ook bij de Hippische Alliantie Rotterdam (HAR), 

onze huurbaas, zitten vrijwilligers in het bestuur. 

Dit gezegd hebbende zien we nu wel langzaam 

dat onze inspanningen samen met die van DSCR 

zijn vruchten beginnen af te werpen en dat we 

een goede samenwerking hebben met de HAR, 

de manege en andere belanghebbenden. 

 

Status verlichting 

Jullie zullen allemaal gezien hebben dat we niet 

zonder kleerscheuren door het CHIO gekomen 

zijn: 

 

Wij zorgen voor reparatie en laten gelijk ook de 

lampjes naast het pad controleren. 

 

Status Fietsenrekken 

We hebben een vierde fietsenrek aangeschaft dat 

ondertussen ook geplaatst is. 

 

Status Verwarming 

• Er zijn nieuwe thermostaten besteld bij het 

installatiebedrijf die het onderhoud van de 

verwarming en luchtbehandeling in de 

Grandstand verzorgt. 

• Dit is een garantiekwestie omdat de vorige 

thermostaten door dit bedrijf geadviseerd 

waren en volledig verkeerd bleken te zijn 

voor het doel waarvoor ze bestemd waren. 

• De thermostaten zijn inmiddels aangeleverd 

en worden eerdaags geïnstalleerd. Exacte 

datum is niet bekend. We gaan dat op 

weekbasis monitoren. 

• De problemen met de luchtverversing zijn 

opgelost. Die installatie is eindelijk 

gerepareerd. 

  

Grote Schoonmaak 

• Na het CHIO is het hele gebouw onder 

handen genomen en brandschoon gemaakt 

met een speciaal team. Het is de bedoeling 

dat de schoonmakers het nu eenvoudiger 

hebben om het ook zo te houden. Plan is om 

dat jaarlijks te doen 1 of 2 weekenden na het 

CHIO. 

 

Brandweer 

• De brandweer is onverwachts komen 

inspecteren en was zeer tevreden over de 

situatie. Vanzelfsprekend waren er nog een 

paar aanbevelingen, maar dat is in het kader 

van goed naar beter. 

• Ondertussen hebben we ook de 

evacuatieprocedures opgesteld en gedeeld 

met het Denksportcentrum, inclusief 

barpersoneel zoals in de vorige nieuwsbrief 

aangekondigd. De brandweer is gevraagd of 

zij aanvullingen of verbeteringen hebben. 
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Een nieuwe wijn: maak kennis met de 
Pinot Noir van Le Versant  
Door: Het barteam 

 

De Viognier van Le Versant bevalt al een tijdje erg 

goed. We introduceren nu in ons assortiment de 

Pinot Noir van hetzelfde wijnhuis uit de Pays d’Oc 

Frankrijk. Over deze wijn schreven de kenners  

het volgende:  

“Le Versant Pinot Noir is 

een zijdezachte en 

toegankelijke rode wijn met 

expressieve smaken van 

rood fruit zoals donkere 

kersen en een vleugje 

zoethout. Deze wijn is 

prachtig in evenwicht met 

soepele tannines, een echte 

alleskunner en 

allemansvriend.” Ons 

advies: gewoon een keertje 

proeven! We kregen al veel 

positieve reacties.  

 

 

Rotterdams Bridgefestival 2024 
door: Eric Langbroek, Dennis Stuurman, Karen de 

Leeuw en Anneke van der Meer 

Nog even en dan gaat het enige echte 

bridgefestival in Nederland van start met vijf 

leuke toernooien tussen 25 augustus  en 1 

september waar goed bridgen en lachen 

samengaat. Naast 

mooie geldprijzen 

hebben we veel 

restaurantbonnen en 

diverse naturaprijzen 

op de prijzentafel. En 

we hebben altijd extra 

prijzen voor spelers t/m 

hoofdklasseniveau en jeugdspelers. Kijk snel even 

wie er al mee doen op onze festivalpagina en 

meld je aan! 

https://denksportcentrumrotterdam.nl/rb2024/ 

 

Wil je meedoen met de viertallen op 31 augustus 

en heb je nog geen nevenpaar? Geef ons een 

seintje, misschien kunnen we een goede match 

maken! Hulp nodig of vragen? Mail naar 

rotterdamsbridgefestival@dscr.nl of bel Eric 

Langbroek 06 83776896. 

We danken de sponsors voor hun bijdrage aan 

prijzengeld en prijzentafel: Onze leveranciers 

Swinkels en Bidfood, Bistro de Jockey Club, 

Restaurant Vicini, Uitgeverij Ruitenzeven en 

anonieme gulle gevers.  

De organisatie: Karen, Anneke, Dennis en Eric 

 

Advertentie https://ruitenzeven.eu/  

 

Er liggen 2 exemplaren van dit boek op de 

prijzentafel bij de gemengde paren op 

zondag 1 september. 

 

 

https://denksportcentrumrotterdam.nl/rb2024/
mailto:rotterdamsbridgefestival@dscr.nl
https://ruitenzeven.eu/
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Interview met Richard Wulff  
door: Sylvia Timmerhuis 

 

Richard is geboren in Rotterdam waar hij ook is 

opgegroeid. Wel hebben zijn ouders nog een 

poging gedaan om te emigreren naar Montreal 

maar dit lukte niet mede door de taalstrijd tussen 

de Engelstaligen en Franstaligen en de onrust die 

dit met zich meebracht. 

Dus terug naar Rotterdam. Hier liep Richard het 

bekende parcours van middelbare school en 

universiteit. Hij studeerde af als econoom. Op de 

middelbare school ontmoette hij zijn toekomstige 

vrouw Wilma. Na wat opstart perikelen zijn ze nu 

al 40 jaar samen. 

Richard is gaan werken bij een kredietverzekeraar 

en werkt nog steeds in die branche. Door het 

werk reisde en woonde Richard over de hele 

wereld. Zo hebben zij bv 10 jaar gewoond in 

München, 1,5 jaar in Mumbai, 6 jaar in Sydney en 

een tijdje in Hong Kong. De kinderen (2) en 

Wilma gingen natuurlijk mee. 

Als 11 jarig jongetje is Richard in aanraking 

gekomen met bridge. Hij kwam op een 

woensdagmiddag thuis en zijn moeder zat aan 

tafel met twee dames en riep toen hij 

binnenkwam: mooi dat is nummer 4. Nadat hij 

het spelletje thuis een beetje had geleerd (van 

start tot finish) ging hij spelen op de 

jeugdbridgeclub Berkel en Rodenrijs. Daar 

speelde hij o.a. met Berry Westra en Alfred van 

de Haak. Na een jaar of 5 ging hij met zijn moeder 

kaarten op de Capelse Bridgeclub. Door het 

Toepen na afloop met de nodige rondjes 

bessenjenever werd dat een erg gezellige tijd. 

Tijdens zijn studie ontmoete hij Carel Storm van ‘s 

Gravesande waar hij veel en nog steeds mee 

kaart. Ook op al zijn verschillende verblijfplaatsen 

is hij blijven bridgen.  

In 2017 kwam Richard terug in Rotterdam en 

meldde zich aan bij de Lombard. Na een jaar daar 

gekaart te hebben kwam hij bij de Metro terecht. 

Hij voelde zich daar senang en is daar gebleven. 

Ondertussen heeft Wilma het spel zich ook eigen 

gemaakt. Door het enthousiasme van Huib was 

het erg leuk om te leren. 

Sinds 2021 is Richard voorzitter van BC Metro. 

Deze club is in tegensteling tot de meeste 

bridgeclubs afgelopen jaren gegroeid. Dit 

hoofdzakelijk doordat de club een extra 

speelmoment in de vorm van middagbridge heeft 

gerealiseerd.  Er was een mooie locatie, een 

enthousiaste wedstrijdleider en veel mensen die 

op die middag wilden kaarten. Ook speelt mee 

dat BC Metro een toegankelijke club is. Je hoeft 

geen lid te zijn om mee te spelen en ook hebben 

zij voor elk niveau wel iets te bieden. 

Ook is Richard lid van de Nederlandse adviesraad 

voor de NBB. 

Een onderwerp dat Richard na aan het hart ligt is 

het schoolbridge. Hij denkt dat dit een goede 

manier is om de jeugd aan het bridgen te krijgen. 

Dit is noodzakelijk voor het voortbestaan van de 

sport want we worden er allemaal niet jonger op. 

Zonder nieuwe aanwas zijn we tot uitsterven 

gedoemd. Om hier breed op in te kunnen zetten 

heeft de bridgebond geld nodig. U kunt hiervoor 

doneren. Kijk hiervoor eens op 

https://www.bridge.nl/scholenbridge/  

Richard hoopt een ieder nog vaak te zien aan de 

bridgetafel om onder het genot van een drankje 

mooie spelletjes te spelen. 

https://www.bridge.nl/scholenbridge/
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CHIO 2024 
door: Ton de Vries, bestuurslid HKF 

Dit jaar mocht ik namens de Hans Kreijns 

Fundatie (HKF) een kijkje nemen bij het CHIO, 

voor mij een hele nieuwe wereld. En een prettige 

wereld, het weer was prachtig, het springen van 

de paarden over de hindernissen was mooi, en 

vooral hoe snel bij de barrage de paarden 

draaiden naar de volgende hindernis was 

indrukwekkend. 

 

Verder was de catering bijzonder goed, de sfeer  

ontspannen en het kletsen bij de winkeltjes was 

aangenaam, ik zag prachtige glanzende laarzen…   

 

… en verkeerde even in de schoenen van Hugo de 

Jonge (de winkel op de Nieuwe Binnenweg waar 

hij zijn schoenen koopt had een stand). 

 

Oftewel: een mooi evenement dat ik van harte 

aanbeveel aan alle bezoekers van het 

denksportcentrum. 

 

 

 

 

Colofon 

Deze nieuwsbrief is een uitgave van Stichting 

Denksportcentrum Rotterdam (DSCR). De inhoud 

komt tot stand in samenwerking tussen DSCR en 

de Hans Kreijns Fundatie (HKF). HKF is 

verantwoordelijk voor huur- en inrichtingszaken 

van het Denksportcentrum, DSCR voor de 

exploitatie. Reacties zijn welkom bij de secretaris, 

Sylvia Timmerhuis op secretaris@dscr.nl. Zie voor 

actuele informatie en de agenda de homepage 

van www.denksportcentrumrotterdam.nl. 

Speellocatie: Grandstand op het terrein van de 

Rotterdamsche Manège, Kralingseweg 126 

Rotterdam 

mailto:secretaris@dscr.nl
http://www.denksportcentrumrotterdam.nl/

